

CONFERENCE (Girls are Makers of Change'

Saturday, March 19, 2016 Al Bustan Rotana - Dubai, UAE









academia management solutions international







AMSI launches the first Al Mawakeb School in Dubai, UAE

Mid 1990s



AMSI acquires IS Koura in Lebanon

Late 1990s



AMSI launches Al Mawakeb School, Al Barsha in Dubai, UAE

2004



AMSI launches N4B

2007



AMSI launches SS The International School of Arts & Sciences in Al Warqaa, UAE

2008



AMSI takes over the management of The ebanese School in Qatar

2010

AMSI acquires 5-year corporate accreditation from AdvancED

2010



AMSI initiates Al Mawakeb Damascus

2014



AMSI appointed consultant & advisor to Al Ain English Speaking School

2014



AMSI appointed consultant & advisor to The German International School Dubai

2015



AMSI takes over the management of Alruwad International School in Oman

2015



AMSI announces Al Mawakeb - Al Khawaneej

Academia Management Solutions International, AMSI, and its schools, have been dedicated to transforming the lives of students for over 30 years.

AMSI schools have graduated over 6000 students and have been home to over 200000 students at one time or another.

As educators with a wealth of knowledge and international expertise, we have a daily quest for the betterment of our schools.

As parents, all we want is the betterment of children's education.

As a management company that combines family values with a professional approach, we developed a sense of the urgency at both the schools level and the investor level.

We became the solution provider we set out to be.



Visit us on **www.amsi.ae**.

transforming lives since 1979...



Our vision is to give back, inspire, make a difference and touch the lives of our students.

AMSI Voices is a networking platform introduced by Academia Management Solutions International in 2015 to inspire and empower their graduating youth to prepare for life after school through an annual gathering with the schools' Alumni from Al Mawakeb Schools and ISAS. Each year the platform will introduce a new theme to discuss and explore through panel discussions and mini-workshop sessions. The one-day event will provide the schools' emerging youth a safe platform to voice their concerns about various career path and educational decisions. The aim of the platform is to give back, inspire, make a difference and touch the lives of our students at Al Mawakeb & ISAS.

AMSI Voices Steering Committee Biographies



Alissar Nasr Soubra
AMSI Chief Academic Officer

- AMSI Alumnus Al Mawakeb School, Class of 1984
- Masters of Education in Administrative Planning and Social Policy from Harvard University
- Has more than 25 years of experience in academic planning, curriculum development, and school operations



Mariam Al Afridi Director of Marketing & Corporate Communications at Dubai Media Inc.

- AMSI Alumnus Al Mawakeb School, Class of 2000
- Doctorate of Business Administration from the British University in Dubai
- Sheikha Shamsa Award for Innovative Women in the trade category 2013
- Overall Professional Winner by Emirates Women Award 2010



Mania Merrikhi Head of Communications at Economic Zones World

- AMSI Alumnus Al Mawakeb School, Class of 2000
- Doctorate of Business Administration from Atlantic International University
- Has over 15 years of experience in corporate communications



Hind Abdul Hamied Seddiqi Chief Marketing Officer of Seddiqi Holding

- AMSI Alumnus Al Mawakeb School, Class of 2001
- Bachelor's Degree in Mass Communications from the American University of Sharjah
- Ranked #23 on Forbes Middle East list of Most Influential Arab Women in Family Business



Mahra Al Khaja Senior Project Leader at EGA / Make-Up Artist

- AMSI Alumnus Al Mawakeb School, Class of 2005
- Master's degree in General Management from the Canadian University in Dubai
- Bachelor of Science in Electrical Engineering at American University in Dubai
- Diploma in Fashion/Photographic/Media Makeup Diploma from The London School of Makeup and Beauty
- Played the role of vice chairman of Emirates Aluminium Ladies Club to empower women

Conference Program

برنامج المؤتمر

Registration	8:30 - 9:00	التسجيل
Opening Address: Ms. Alissar Nasr Soubra Chief Academic Officer - AMSI	9:00 - 9:10	كلمة الإفتتاح للسيدة أليسار نصر سوبرا المدير التنفيذي الأكاديمي - AMSI
Keynote Speaker: HE Reem Ebrahim Al Hashimy Minister of State for International Cooperation & Director General Expo 2020 Dubai Bureau		المتحدث الرئيسي: سعادة ريم إبراهيم الهاشمي وزيرة الدولة في حكومة دولة الإمارات العربية المت العضو المنتدب في اللجنة العليا لاستضافة معرض
Panel 1: Challenges in the Work Place Moderator: Mania Merrikhi Panelists: Chafiah Jaziri, Hind Baker, Noor Belhoul, Alia Shamsi, Hessa Al Ghazal, Mariam Al Afridi	9:30 - 11:00	الجلسة الأولى: تحديات مكان العمل المشرف: مانيا مريخي المشحدثون: شافية جزيري، هند بكر، نور بيلهو عليا شامسي، حصة الغزل، مريم الأفردي
Break and Setup for Workshop	11:00 - 11:15	استراحة والإعداد لورشة عمل
Panel 2: Balancing Work and Family Moderator: Hind Siddiqqi Panelists: Iman Omrani, Sarah Galadari, Amna Abu Nawas, Alissar Nasr Soubra, Shamsa Huwaidi	سرة 12:45 - 11:15 أبونواس،	الجلسة الثانية: الموازنة بين العمل والأنام المشرف: هند عبد الحميد صديقي المتحدثون: إيمان عمراني، سارة غلداري، آمنة أليسار نصر سوبرا، شمسة هويدة
Lunch	12:45 - 13:15	استراحة الغذاء
Workshop: Exploring your Options How to choose a field and deal with university life.	13:15 - 14:15 عية	ورشة عمل: استكشاف خياراتك كيفية اختيار مجال والتعامل مع الحياة الجاه
Panel 3: Committing to a Dream Moderator: Alissar Nasr Soubra Panelists: Alia Lootah, Shaikha Lotfi, Nouf Omar Hamid, Mahra Al Khaja, Shatha Al Zarouni	سرة 15:45 - 14:15 ر حمید،	الجلسة الثانية: الموازنة بين العمل والأم المشرف: أليسار نصر سوبرا المتحدثون: عليا لوتاه، شيخة لطفي، نوف عمر مهرة الخاجة، شذا الزرعوني
Closing Note	15:45 - 16:00	الإختتام

السيرة النراتية المبنة الترجيهية الصرى AMSI

اليسار نصر سوبرا المدير التنفيذي الأكاديمي AMSI

- خريجة AMSI مدرسة المواكب سنة 1984
- حائزة على درجة البكالوريوس من جامعة Case Western Reserve في أوهايو بتخصّص مزدوج في الرّياضيات والعلوم السياسية.
 - لديها أكثر من 25 سنة خبرة في تطوير المناهج، والعلميات التشغيلية.



مريم الأفردي

مدير إدارة التسويق والاتصال المؤسسي في مؤسسة دبي للإعلام

- خريجة AMSI مدرسة المواكب سنة 2005
- حائزة على الدكتوراه في إدارة الأعمال من الجامعة البريطانية في دبي
- حائزة على جائزة الشيخة شمسة للمرأة المبتكرة في فئة التجارة 2013
 - حائزة على جائزة الإمارات للسيدات في الفئة الفنية 2010



مانيا مريخي

مديرة إدارة الاتصال في المناطق الاقتصادية العالمية

- خريجة AMSI مدرسة المواكب سنة 2010
- حائزة على الدكتوراه في إدارة الأعمال من جامعة أتلانتك إنترناشونال
 - لديها أكثر من 15 عاماً من الخبرة في مجال الإتصالات



هند عبد الحميد صديقي

المدير التنفيذي للتسوق لدى مجموعة صديقي القابضة

- خريجة AMSI مدرسة المواكب سنة 2001
- حائزة على درجة البكالوريوس في مجال الاتصالات الجماهيرية من الجامعة الأمريكية في الشارقة
- حازة على المرتبة 23 على قائمة فوربس الشرق الأوسط في فئة النساء العربيات الأكثر تأثيرا في الشركات العائلية



مهرة الخاجة

مسؤول أول إدارة المشاريع الاستراتيجية لدى شركة الإمارات العالمية للألمنيوم

- خريجة AMSI مدرسة المواكب سنة 2005
- حائزة على درجة الماجستير في إدارة الإعمال من الجامعة الكندية في دبي
- حائزة على درجة البكالريوس العلوم في هندسة الكهرباء من الجامعه الامريكيه في دبي
 - "The London School of Beauty and Makeup" حائزه على دبلوم في المكياج من
 - لعبت دور نائب رئيس مجلس إدارة نادي سيدات شركة الإمارات للالمنيوم لتمكين النساء العاملات في الشركة وتحفيزهن





تم إطلاق هذه المبادرة من قبل رابطة خريجات مدرسة المواكب بدبي في الأونة الأخيرة، لتكون الأولى من نوعها على مستوى الإمارات، وذلك من أجل توفير التوجيه المبكر للطالبات في المرحلة الثانوية، إضافة إلى إرشادهن ومتابعتهن من خلال برنامج منظم ومدروس جيدًا، بمساعدة أمهاتهن ومشاركة الضيفات الراغبات في الحضور. وتختصر المبادرة تجارب الخريجات كقصص نجاح بارزة في منصة ومنظومة واضحة المعالم لتبادل الخبرات ونقلها من جيل لآخر للارتقاء بالفكر ودعم أجيال المستقبل.

وجاء إطلاق المبادرة من القائمات عليها لإيمانهن بضرورة رد الجميل للمجتمع بشكل عام، وتقديم نموذج رائع للتنافس على العطاء، لتحقيق مفهوم المواطنة الإيجابية، من خلال لعب أدوار نموذجية تقتدي بها الطالبات في مسيرة حياتهن. وترى اللجنة التوجيهية أن مثل هذه الخطوة تترجم رؤى قيادة الإمارات وتوجيهاتها التي ترى في شباب الوطن أهم أصوله والمواطن أغلى ما يملك الوطن.

ومن شأن هذه المبادرة أن تساعد الطلاب على اكتشاف مواهبهم واعتماد لغة الحوار البناء، وإقامة ورشات عمل يشارك بها متخصصون من جميع المجالات للإسهام في حفز روح الابتكار بينهم لتمكينهم بما يتوافق مع متطلبات سوق العمل الحالية في وقت مبكر، والانخراط في مختلف التخصصات بما يضمن التجانس ويدعم احتياجات السوق في الإمارات. وتطمح المبادرة لتوفير آلية مستدامة لنقل التجارب من جيل لآخر، ونقل تجارب المنتسبات إلى هذه المبادرة لجميع الطالبات.



المؤتمر السنوي الأول هي صانعات التغيير

السبت، مارس 2016,19 البستان روتانا _ دبى، الإمارات العربية المتحدة





